
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky
konaného dne 21.02.2023 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 14.2.2023 do 21.2.2023. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 9 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je
přítomno 13 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu paní Jitku Sabolovou a p. Jiřího Malce,
zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 14.12.2022
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka představila návrh programu jednání zastupitelstva obce.

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 10/2022, 11/2022

Starostka pověřila účetní, aby sdělila podrobnosti k tomuto bodu. Účetní informovala
k rozpočtovému opatření č. 10: na straně příjmů došlo k narozpočtování příjmů z dotace
kraje ve výši cca 60 tis. Kč na údržbu cyklostezek, k navýšení příjmů z daní v souladu se
skutečností. Na straně výdajů k narozpočtování výdajů na zpracování žádosti o dotaci ZŠ,
herní prvky u ZŠ v rámci participativního rozpočtování, na nákup tiskárny a další drobné
výdaje. Také o účetní narovnání příjmů a výdajů v rámci přesunů prostředků mezi
bankovními účty a pokladnou. Celkové změny jsou ve výši 1.305.800,- Kč.

K rozpočtovému opatření č. 11: na straně příjmů i výdajů došlo k narovnání příjmů a výdajů v
rámci přesunů prostředků mezi bankovními účty a pokladnou ve výši 205 tis. Kč. Na straně
výdajů k narozpočtování výdajů na servis rozhlasu. Celkové změny jsou ve výši
205.000,- Kč.
Celkové saldo rozpočtu se nemění.

ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2022 a č. 11/2022.

4. Participativní rozpočet 2023

Starostka sdělila podrobnosti k tomuto bodu. Obec má v tomto roce zájem pokračovat v
participativním rozpočtování - viz v loňském roce spuštěný projekt Spolu tvoříme Hluboké
Mašůvky. Smyslem projektu je zapojení občanů do plánování a realizace akcí, které se v
obci mohou uskutečnit. V loňském hlasování vyhrál projekt herních prvků do zahrady MŠ a
ZŠ. Pro rok 2023 by zůstaly stejné podmínky pro podávání návrhů občany. Z rozpočtu obce
by bylo na tento projekt alokováno opět 200 tis. Kč.

Usn. č. 2) ZO schvaluje alokaci 200.000,- Kč na participativní rozpočtování v rámci
projektu Spolu tvoříme Hluboké Mašůvky 2023.



Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

5. Žádost o dotaci SFŽP - instalace FVE u ČOV

Starostka sdělila podrobnosti. Ze Státního fondu životního prostředí je možné do poloviny
března žádat o dotace na fotovoltaické elektrárny. V rámci naší obce bylo vytipováno, že
největších úspor lze dosáhnout v rámci provozních výdajů na ČOV a i z hlediska umístění
FVE panelů (na střeše skladového objektu) se jedná o nejsnáze realizovatelný záměr.
Jednalo by se o FVE o výkonu 20 kW bez ukládání do baterií. Smlouvu s E.GD o připojení
má již obec uzavřenou.
Dotace by mohla činit 60 % uznatelných výdajů. Celkové výdaje se odhadují na 772 tis. Kč
(realizace FVE, související stavební úpravy, projektová dokumentace a energetický
posudek, dotační management a administrace veřejné zakázky). Z toho dotace by mohla
činit 464 tis. Kč. Skutečné výdaje a dotace závisí na cenách po soutěži.
Místostarosta Jiří Malec upřesnil technické řešení FVE s tím, že elektrárna bude na
stavebním objektu naproti ČOV, u kterého bylo provedeno statické posouzení.

Usn. č. 3)
ZO schvaluje podání žádosti u Státního fondu životního prostředí o dotaci na pořízení
fotovoltaické elektrárny u ČOV.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

6. Zpracování projektu a žádosti o dotaci - FVE u ČOV

Starostka sdělila, že pro žádost o dotaci je potřeba mít zpracovanou projektovou
dokumentaci (nejen pro dotaci) a energetický posudek a v případě získání dotace mít
nasmlouvaný dotační management.
Na zpracování žádosti o dotaci a zajištění povinných příloh k dotaci spolupracuje obec se
znojemskou dotační agenturou - Optimal Consulting - tj. s p. Šturalou. Předkládá se
zastupitelstvu k projednání jeho cenová nabídka.

Usn. č. 4) ZO schvaluje cenovou nabídku OPTIMAL Consulting s.r.o. v celkové částce
157.300,- Kč na zpracování projektové dokumentace, energetického posudku, podání
žádosti o dotaci ze Státního fondu životního prostředí, a příp. administraci veřejné
zakázky a vyúčtování dotace v rámci projektu pořízení fotovoltaické elektrárny u ČOV.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

7. Žádosti o dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje

Starostka sdělila, které žádosti o dotace bude obec předkládat u Jihomoravského kraje.

Připraven je projekt na obnovu hřiště na koupališti, kde by se v případě získání dotace
udělal umělý povrch. Dále bude obec žádat o dotaci na údržbu cyklostezek stejně jako
každý rok. Připraven je také projekt na dovybavení jednotky požární ochrany - dokoupení
vybavení k novému dopravnímu automobilu (např. pila, žebřík, zdravot.vybavení).
Do programu na podporu seniorské politiky bude obec předkládat žádost o dotaci na tisk a
výrobu tzv. seniorských obálek.

Usn. č. 5) ZO schvaluje podání žádostí o dotace u Jihomoravského kraje na projekty



Obnova sportoviště na koupališti, Dovybavení jednotky požární ochrany, Údržba
cyklostezek a Podpora seniorské politiky.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

8. Výsledky inventarizace

Starostka informovala, že inventarizace za rok 2022 proběhla řádně podle plánu. Byly
provedeny inventury majetku. Nepotřebný a zastaralý majetek je navrhován k vyřazení.

Usn. č. 6) ZO schvaluje výsledky inventarizace za rok 2022 a schvaluje vyřadit majetek
dle přiloženého návrhu na vyřazení, který tvoří přílohu inventarizační zprávy.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

9. Odpisový plán obce na rok 2023

Starostka předala slovo účetní, aby sdělila podrobnosti k tomuto bodu:
účetní sdělila, že obec musí zpracovávat odpisový plán pro veškerý odpisovaný majetek.
Celkové roční odpisy majetku činí 2.019.186,- Kč.

Usn. č. 7) ZO schvaluje odpisový plán majetku obce na rok 2023 v předloženém znění.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

10. Vyúčtování poskytnutých dotací (TJ Sokol Hluboké Mašůvky)

Starostka sdělila, že v roce 2022 poskytla obec dotaci TJ Sokol Hluboké Mašůvky ve výši
80.000,- Kč na dostavbu workoutového hřiště a havarijní opravy jímky splaškové kanalizace
v areálu fotbalového hřiště. Dotace byla vyúčtována řádně a včas, práce byly provedeny.

Občan xxxx připomínkuje, že nové workoutové hřiště není přístupné veřejnosti, resp. že na
hlavní bráně je cedule “zákaz vstupu”. Starosta sdělila, že dle dohody s p. Žákem je branka
na hřiště otevřená, ohledně cedule s ním bude komunikovat.

Usn. č. 8) ZO schvaluje vyúčtování poskytnuté dotace TJ Sokol Hluboké Mašůvky za
rok 2022.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

11. Žádost o prodej nebo pronájem části pozemku p.č. 1635/12 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka informovala, že obec obdržela žádost xxxxx, o prodej nebo pronájem části
pozemku před bytovým domem. Spolubydlící v domě s případným pronájem souhlasí. Část
pozemku je nyní pronajata xxxx.



Usn. č. 9) ZO schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 1635/12 v k.ú. Hluboké
Mašůvky dle přiloženého zákresu za účelem pronájmu jako zahrádku, min. cena
1,- Kč/m2/rok, na dobu neurčitou s 3 měsíční výpovědní lhůtou, a ZO neschvaluje
záměr prodeje části tohoto pozemku.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

12. Žádost o prodej části pozemku p.č. 513/68 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost xxxx o prodej části pozemku p.č. 513/68 v k.ú.
Hluboké Mašůvky, který se nachází za jejich RD č.pop. 71 v prodloužení za domem až k
horní obecní cestě. Pozemek chtějí využít k uskladnění dřeva a zachování přístupu na jejich
zahradu. Dle KN se jedná o druh pozemku ostatní plocha - neplodná půda.

Usn. č. 10) ZO neschvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 513/68 v k.ú. Hluboké
Mašůvky, o výměře cca 300 m2.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

13. Žádost o prodej části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost xxxx o prodej části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú.
Hluboké Mašůvky o výměře cca 20 m2 před jejich RD č.pop. 71. Pozemek chtějí využít k
parkování vozidla a uložení materiálu.

Usn. č. 11) ZO neschvaluje záměr prodeje části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú. Hluboké
Mašůvky.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

14. Směrnice o zadávání veřejných zakázek

Starostka sdělila, že vzhledem k nárůstu cen a potřebě efektivně provádět nákupy vznikla
potřeba aktualizace směrnice o zadávání veřejných zakázek. Mění se tak limity pro rozlišení
mezi jednotlivými zakázkami malého rozsahu na kategorii do 100 tis. Kč bez DPH
(objednává starostka sama), další kategorie jsou zakázky od 100 tis. Kč do 350 tis. Kč bez
DPH, kdy dodavatele na základě jednoduché poptávky vybírají starostka a místostarosta
společně a třetí kategorie zakázek nad 350 tis. Kč, kdy dodavatele vybírá komise složená z
členů zastupitelstva na základě řádně vyhlášené veřejné zakázky malého rozsahu.

Usn. č. 12) ZO schvaluje směrnici č. 2/2023 o zadávání veřejných zakázek malého
rozsahu v předloženém znění a ruší dosavadní směrnici č. 2/2018.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

15. Režim provozu koupaliště v sezóně 2023



Starostka i místostarosta Jiří Malec sdělili obavy, že v důsledku nárůstu cen energií vzroste
výrazně ztrátovost provozu koupaliště. A z tohoto důvodu je mezi zastupiteli nejednotná
diskuze o tom, zda provoz koupaliště pro tento rok výrazně neomezit. Místostarosta vysvětlil,
že lze koupaliště prohlásit za víceúčelovou nádrž, přičemž v takovém případě by zde musela
být cedule koupání nedopručujeme. S tím, že v případě nepříznivého stavu vody by se dala
ošetřit voda jednorázově chlórem.

K tomu místostarosta Michal Kroupa sdělil, že s takovým provozem koupaliště nesouhlasí,
že z hlediska kvality vody je to pro veřejnost špatná zpráva a zdůraznil, že těžko se za
takových podmínek bude hledat pronajímatel bufetu. Také nesouhlasí z toho důvodu, že se v
areálu koupaliště konají tradiční sportovně-kulturní akce.

Občan xxx souhlasil s názorem místostarosty Kroupy, že je také důležité vnímat názor
veřejnosti a lidi, že si řeknou, že koupaliště v Mašůvkách je zavřené. Souhlasil, že do
budoucna je nutné hledat úspory.

Starostka sdělila, že se jedná o předběžné úvahy a diskuzi k tomuto tématu a že přijetím
usnesení nedochází k rozhodnutí o tom, jak bude bazén provozován.

Usn. č. 13) ZO schvaluje provozní režim koupaliště stejně jako v předchozích letech
(pronájem bufetu a zajištění výběru vstupného nájemcem pro obec), schvaluje
zahájení sezóny 2023 od července do srpna a schvaluje záměr pronájmu nebytových
prostor bufetu.

Hlasování:  pro 9 – proti 0 – zdržel se 0

16. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka podrobně informovala o záležitostech, které se v posledních týdnech řešily nebo
nadcházejících projektech:

- zisk z obecní zabíjačky činil 12.386,- Kč, čímž se přispělo na nákup obecní pípy,
- probíhá těžba dřeva z lesa a dovoz objednaného dříví,
- od 1.3. zahájí firma COLAS stavební práce na akci obnova MK KOPEC IV, práce

jsou plánovány do 30.6. Zároveň se budou dělat i parkovací stání u školy a průchozí
ulička ke hřišti za školou,

- v areálu skladového objektu byla zbourána stará bouda a vybudován nový přístřešek
na nářadí,

- ve čtvrtek bude dovezen nový obecní traktor KIOTI,
- proběhne úklid mezideponie,
- proveden průběžný úklid a ořez stromů v silnici,
- žádost o dotaci na opravu střechy školy obec podávat v tuto chvíli nemůže, neboť

Ministerstvo financí změnilo limity pro minimální výši dotaci tak, že se s touto menší
akcí žádat nemůže,

- obec vlastními náklady bude realizovat nábytek do školy,
- byla doplacena kupní cena za nemovitost č. pop. 120 (Boomerang), předání

zbývající část nemovitosti se předpokládá v polovině dubna,



Místostarosta Michal Kroupa informoval o plánu kulturních akcí:
- 25.2. vycházka za zvířátky
- 12.3. dětský karneval v kulturním domě s Vojtou Čabíkem
- 1.4. Velikonoční tvoření v klubovně seniorů
- 12.4. Velikonoční procházka k Čertovu kameni

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

Starostka vyzvala k další diskuzi.

17. Diskuze

Občanka se dotazuje, kdy bude provedena hřbitovní zdi? Místostarosta J. Malec odpověděl,
že poté, co zaměstnanci rozeberou chodníky v rámci akce Na Kopci, bude se dělat oprava
zdi a vybudování urnového háje. Předpokládá, že do 1. července bude hotovo. Zároveň se
provede příprava budování chodníku ke hřbitovu vč. přidání sloupů veřejného osvětlení.

Občan xxx se dotazuje, zda bude brána na hřiště ke škole otevřená. Starostka odpověděla,
že bude vybudována průchozí ulička z přední části školy na hřiště za školou.

Občan xx se ptal, jestli bude stanovena objízdn trasa v rámci akce obnova místní
komunikace Na Kopci. Místostarosta J. Malec odpověděl, že akce bude zahájena výkopy
Vodárenskou a.s. pro obměnu vodovodních přípojek a šoupat a následovat bude obnova
komunikace po částech. Je zřejmé, že pro bydlící to přinese omezení, ale jinak to udělat
nejde. Jedná se o komplexní obnovu povrchu.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

18. Závěr

Starostka jednání ve 19:40 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Návrh na vyřazení majetku
4. Odpisový plán majetku
5. Směrnice č. 2/2023 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu

V Hlubokých Mašůvkách dne 24.2.2023

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Jitka Sabolová _______________________

Jiří Malec _______________________


